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Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatáskörér ő l szóló 152/2014. (VI. 6.) Korm. rendelet 90 .§ 2 .
pontja szerinti feladatkörében eljáró Varga Mihály Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető
miniszterhez ,

„Hova tűnt 2,4 milliárd forint a rászoruló gyermekek szünidei étkeztetésére szánt
keretbó7?”

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Januárban, a K/13543/1 . számú válaszában azt állította, hogy 6,6 milliárd forintot szánnak az
idei szünidei étkeztetésre, ehhez képest az EMMI a 15267/1 . számú válaszában azt írta, hog y
4,24 milliárdot fordít erre idén az állam .

Mindezek miatt kérdezem :
1. Ki téved : Tállai András vagy Rétvári Bence?
2. Hova tűnt 2,4 milliárd forint a rászoruló gyermekek étkeztetésére szánt

keretbő l?
3. Mekkora összeget fordít valójában a kormány az idei szünidei étkeztetésre ?

Várom megtisztel ő és teljes körű válaszát !

Budapest, 2017 . május 9 .
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